



JUSTERING AV PROTOKOLL



Protokoll:

Samhällsvetarsektionens styrelsemöte 3 Verksamhetsåret 2024/25

Datum: 2024-11-01

Tid: 16:00

Plats: Sprängkullsgatan 19, B206

Kallade: Samhällsvetarsektionens styrelse 2024/25, kallelse@gota.gu.se

Närvarande: Tove Ekroth*, Maja Ahlström Olsson (från och med 16.19)*, Filip Kjellgren*, David Eby*, Evelina Pahkasalo*, Juliana Youhanna Isho Youlaya*, Olivia Bergström (fram till och med 17:44), Agnes Nyberg (fram till och med 17:44).

Röstlängd: 6 närvarande röstberättigade ledamöter.

**=Röstberättigade*

§ 1 Preliminärer

§ 1.1 Mötets öppnande och behöriga utlysande

Föredragande: Tove Ekroth

Tove Ekroth öppnar mötet klockan 16:01.

Styrelsen beslutar

att anse mötet behörigen utlyst.

§ 1.2 Förutsättningsrunda

Föredragande: Tove Ekroth

Förutsättningsrunda genomförs.

Adress

Götabergsgatan 17
411 34 Göteborg

Kontakt

031-708 44 40
info@gota.gu.se

Digitalt

gotastudentkar.se
[@gotastudentkar](https://gotastudentkar.se)



**§ 1.3****Val av mötesordförande, mötessekreterare och protokolljusterare**

Föredragande: Tove Ekroth

Förslag till beslut**att** välja Tove Ekroth till mötesordförande.**att** välja Evelina Pahkasalo till mötessekreterare.**att** välja David Eby till rösträknare tillika justerare av dagens protokoll.**Styrelsen beslutar****att** välja Tove Ekroth till mötesordförande.**att** välja Evelina Pahkasalo till mötessekreterare.**att** välja David Eby till rösträknare tillika justerare av dagens protokoll.**§ 1.4****Godkännande av föredragningslistan**

Föredragande: Mötesordförande

Förslag till beslut**att** godkänna föredragningslistan.**Styrelsen beslutar****att** godkänna föredragningslistan.**§ 1.5****Adjungeringar**

Föredragande: Mötesordförande

Förslag till beslut**att** hålla ett öppet möte för alla Göta studentkårs medlemmar.**Styrelsen beslutar****att** hålla ett öppet möte för all Göta studentkårs medlemmar.**§ 1.6****Avsägelse**

Föredragande: Mötesordförande

*Inga ärenden föreligger.***Förslag till beslut****att** lämna punkten.**Styrelsen beslutar****att** lämna punkten.**§ 1.7****Föregående mötesprotokoll**

Föredragande: Mötesordförande

AdressGötabergsgatan 17
411 34 Göteborg**Kontakt**031-708 44 40
info@gota.gu.se**Digitalt**gotastudentkar.se
@gotastudentkar



JUSTERING AV PROTOKOLL



Förslag till beslut

att lägga protokoll från sektionsstyrelsemöte 2 24/25 till handlingarna.

Styrelsen beslutar

att lägga protokoll från sektionsstyrelsemöte 2 24/25 till handlingarna.

§ 1.8

Sluttid idag

Föredragande: Mötesordförande

Förslag till beslut

att sikta på 18:00.

Styrelsen beslutar

att sikta på 18:00.

§ 2

Rapporter

§ 2.1

Presidierapport

Föredragande: Presidiet

Se handling 2.1.

Styrelsen beslutar

Förslag till beslut

att lägga rapporten till handlingarna.

att lägga rapporten till handlingarna.

§ 2.2

Presidiebeslut

Föredragande: Presidiet

Se handling 2.2.

Styrelsen beslutar

Förslag till beslut

att lägga rapporten till handlingarna.

att lägga rapporten till handlingarna.

§ 2.3

Styrelserapport Studiesocialt ansvarig

Föredragande: Maja Ahlström Olsson

Se handling 2.3.

Styrelsen beslutar

Förslag till beslut

att lägga rapporten till handlingarna.

Adress

Göteborgsgatan 17
411 34 Göteborg

Kontakt

031-708 44 40
info@gota.gu.se

Digitalt

gotastudentkar.se
@gotastudentkar





att lägga rapporten till handlingarna.

§ 2.4

Styrelserapport Utbildningsbevaknings ansvarig*

Föredragande: Filip Kjellgren

Sedan föregående möte har Filip deltagit på två möten med Beredningsgruppen för grund- och avancerad nivå, Lärarförslagsnämnden samt ett GUS styrelsemöte. Inför GUS styrelsemöte var han dessutom på ett förberedande möte. GUS rådet. Utöver detta har Filip också deltagit på Utbildningsrådet samt deltagit på sektionsoverlämning.

Filip har tillsammans med de andra utbildningsbevaknings ansvariga på de andra sektionerna pratat om att ha ett gemensamt möte för att diskutera arbetsmetoder.

En fråga lyfts om vad som diskuterats på BFU.

Filip svarar att de diskuterade European Association for International Education, en konferens en gång per år med universitet runtomkring i Europa, där Göteborgs Universitet skall närvara 2025. Det har då diskuterats hur detta ska genomföras och att en arbetsgrupp bör tas fram. De diskuterade även stipendier, kvaliteten på utbildningarna, tankar kring sällandeärenden och störandeärenden, samt Samhällsvetenskapliga fakultetens verksamhetsplan.

En fråga gällande vad sällandeärenden är.

Styrelsen beslutar

att lägga rapporten till handlingarna.

Adress

Götabergsgatan 17
411 34 Göteborg

Kontakt

031-708 44 40
info@gota.gu.se

Digitalt

gotastudentkar.se
@gotastudentkar



Filip svarar att det är någon form av störandeärenden som inte är lika vanliga, detta är då en ärendehantering för dessa fall.

Förslag till beslut

att lägga rapporten till handlingarna.

§ 2.5 Styrelserapport Arbetsmiljöansvarig

Föredragande: David Eby

Se handling 2.5.

Styrelsen beslutar

Förslag till beslut

att lägga rapporten till handlingarna.

att lägga rapporten till handlingarna.

§ 2.6 Styrelserapport Kommunikationsansvarig

Föredragande: Evelina Pakkasalo

Se handling 2.6.

Styrelsen beslutar

Förslag till beslut

att lägga rapporten till handlingarna.

att lägga rapporten till handlingarna.

§ 2.7 Styrelserapport Studentpolitiskt ansvarig*

Föredragande: Juliana Youhanna Isho Youlaya

Juliana har sedan föregående möte haft lite småkontakt med kommunikatör Patrik angående enkäter, fick till svar att detta behöver gå via presidiet. Juliana planerar att ta upp detta med sektionsordförande på deras möte som är planerat.

Styrelsen beslutar

att lägga rapporten till handlingarna.

Juliana vill gärna fortsätta på det som föregående studentpolitiskt ansvarig gjorde, annars har det varit en lugn period

Adress

Göteborgsgatan 17
411 34 Göteborg

Kontakt

031-708 44 40
info@gota.gu.se

Digitalt

gotastudentkar.se
@gotastudentkar



för henne och hon ser fram emot att verkligen komma igång med rollen.

En fråga lyfts om vad det är för enkäter.

Juliana svarar att de kommer till en början handla om det sociala livet, hur man balanserar studielivet med fritiden. Juliana planerar både enkäter och artiklar.

Juliana uttrycker även att om resterande sektionsstyrelseledamöter har idéer är de varmt välkomna.

Förslag till beslut

att lägga rapporten till handlingarna.

§ 3 Valärenden

Inga ärenden föreligger.

Förslag till beslut

att lämna punkten.

Styrelsen beslutar

att lämna punkten.

§ 4 Beslutsärenden

Inga ärenden föreligger

Förslag till beslut

att lämna punkten.

Styrelsen beslutar

att lämna punkten.

Adress

Göteborgsgatan 17
411 34 Göteborg

Kontakt

031-708 44 40
info@gota.gu.se

Digitalt

gotastudentkar.se
@gotastudentkar



§ 5 Diskussionsärenden

§ 5.1

Insparksutvärdering

Föredragande: Insparkskoordinatorer

Se handling 5.1.

Styrelsen beslutar

Tove: Jag vet att jag har brustit i mitt uppdrag av många anledningar, en del har varit att jag inte har haft koll på vad jag ska göra i min roll. Rollerna med insparkskoordinatorer är nytt och min överlämning med tidigare har varit lite bristfällig, vilket innebar att jag inte till exempel visste att de andra insparkskoordinatorerna också skulle delta på våra tidigare sektionsstyrelsemöten.

att notera diskussionen.

Jag tar med mig kritiken vi fått in som lyfts från utvärderingarna, speciellt då jag även är koordinator till våren igen. Jag ber om ursäkt att kommunikationen och otydligheten har varit bristande, detta ligger på mig. Inför vårens inspark kommer jag göra mitt bästa för att detta inte ska hända igen.

Agnes: Vi har skickat ut utvärderingar till faddrar, insparksansvariga och fadderbarn och vi har haft möten där vi gått igenom vad som gått bra och inte. Något som gått bra är att alla event har genomförts och vi har fortfarande 11 aktiva föreningar som deltar i insparken. Vi har representerat SamSek under många olika event med hjälp av sektionsstyrelsen. Stort tack till hela styrelsen och ett stort tack till kommunikatör som har dragit ett stort lass med kommunikationen.

Adress

Göteborgsgatan 17
411 34 Göteborg

Kontakt

031-708 44 40
info@gota.gu.se

Digitalt

gotastudentkar.se
@gotastudentkar



Olivia: Vi hade vår utvärdering och har kommit fram till att vissa saker kan förbättras. Det första är kommunikationen mellan sektionsstyrelsen och insparkskoordinatorer, vilket har påverkat faddrar, styrelsen och presidiet. Det har varit tufft. Ett stort tack till er som varit med på insparken och hjälpt till utan tidigare information. Kommunikationen hade kunnat vara bättre, många event kändes ostrukturerade, många ansvariga saknade information om innehållet och upplägget. Detta har gått ut över våra föreningar. Vi har också pratat om representation och presentation. Insparkskoordinatorerna är de som är främst ansvariga för kommunikation med föreningar och håller i fadderutbildning. Alla föreningar har inte förstått koordinatorernas roll och att det har funnits 3 av oss, vilket har bidragit till en oprofessionell position för oss som koordinatörer. Vi hoppas att standarden kommer ändras inför nästa år och det blir tydligare vilka roller som finns och vem man kan vända sig till.

Agnes: Ja vi har behövt förklara flera gånger vilka vi är när vi är med på event.

Olivia: En annan grej är tydlighet och rollfördelning. Insparkskoordinatorernas roll har varit oklar för sektionen och dess styrelse. Det är vice ordförande på SamSek som har insparksansvaret vilket är unikt för just SamSek. Att välja insparkskoordinatorer har varit en ny grej för att underlätta för vice ordförande, men så som insparkskoordinatorerna är tänkta att jobba har inte varit verkligheten för just

Adress

Göteborgsgatan 17
411 34 Göteborg

Kontakt

031-708 44 40
info@gota.gu.se

Digitalt

gotastudentkar.se
@gotastudentkar



JUSTERING AV PROTOKOLL

denna inspark. Så som det varit denna insparksperiod är inte så det är tänkt att vara egentligen, även styrelsen ska kunna vända sig till insparkskoordinatorerna.

Maja: Är väldigt nöjd med Studentföreningen Europas inspark då det har varit kul. Har varit lite svårt att orientera sig i min roll som studiesocialt ansvarig under insparken, speciellt när kommunikationen har kommit sent och det inte har hänt så mycket. Det har saknats tydlig struktur och planering, mycket som skulle ha varit klart i förhand som inte varit det. I jämförelse med andra insparkscoordinatorer har de haft mer ansvar och tydlighet i vad som händer. Där har de ansvar för grupper man kan vända sig till.

Agnes: Det skiljer sig mycket mellan våra och andra sektioners insparkar då vi är en större sektion och vi inte kan ha koll på alla fadderbarn som de gör på andra sektioner. Vi har inte de organisatoriska förutsättningarna med antal fadderbarn på antal faddrar. Det funkar ju inte om har faddrar som är ansvariga för fadderbarn från andra föreningar.

Juliana: Jag har också känt att min post har varit väldigt flummig, och jag vet inte riktigt om det jag gör är tillräckligt eller inte. Jag förväntade mig det till viss del, då rollen som studentpolitiskt ansvarig är ny, och det blir svårt att veta rent konkret ramarna för hur jag ska göra saker och hur jag kan vara en del av en förändring.

Adress

Göteborgsgatan 17
411 34 Göteborg

Kontakt

031-708 44 40
info@gota.gu.se

Digitalt

gotastudentkar.se
@gotastudentkar





JUSTERING AV PROTOKOLL

Tove: Jag tror att ni kommer gå igenom mycket på mötet med ordförande på tisdag, och jag tror också denna punkt i mötet främst ska handla om insparksutvärdering. Du får jättegärna höra av dig efter tisdag om du fortfarande upplever oklarheter i din roll. Jag är inte med på mötet men om du vill mötas med mig kan vi göra det.

Agnes: Hur kan vi utveckla våra event? Kick-off, pubbrunda, 10-kamp, klubbkväll och finalsittning. På våren har vi inte en kick-off, så då är första träffen för fadderbarnen i samband med pubbrundan. Vi har heller inte 10-kamp på våren så fokus blir nu på diskussion om pubbrunda, klubb och finalsittningen. Angående pubbrundan upplever vissa faddrar att de inte har kul på pubbrundan och ingen vill ha detta event. Det är ett event som är svårt att planera och svårt att veta hur många som kommer, hur taggade folk är, scheman och så vidare.

David: Viktigt att kolla vilka barer som är öppna i förväg.

Agnes: Det har vi gjort, vi har mejlat pubarna i förhand redan i somras och anpassat efter det, men kan behövas ringas.

David: Kan behövas ringas och följa upp närmare inpå pubbrundan.

Juliana: Vad är syftet med pubbrundan?

Agnes: Att ge fadderbarnen en kontrollerad aktivitet men ändå lämna utrymme för folk

Adress

Götabergsgatan 17
411 34 Göteborg

Kontakt

031-708 44 40
info@gota.gu.se

Digitalt

gotastudentkar.se
@gotastudentkar



att lämna eller stanna på en viss bar. Det är för att folk ska kunna anpassa själva, och man kan samla poäng till campuskampen om man vill det. Man ser kanske inte pubrundan som en rolig grej utan en press.

Juliana: Ja, jag har hört att det var en del press att det var för många barer och press.

Olivia: Ja, det finns också en tanke om att man ska kunna möta föreningarna och gå iväg. Förstår att det är svårt med många föreningar och fadderbarn och man vet inte hur många som kommer. Vi hade ett förslag om vilka barer man ska komma till, men man kan inte lova att det följs eller går att följas.

Juliana: Vissa föreningar verkade ha problem att ha plats för alla, exempelvis Politeia hade inte plats att sitta tillsammans.

Agnes: Det är också därför de uppmanas att dela in sig i grupper.

Filip: Jag upplevde det som otydligt vad föreningarna ska göra på barerna när de väntar. Kommunikationen med föreningarna behöver bli tydligare.

Agnes: Det vi förmedlade var att man skulle ha en nykter fadder på plats så man vet att det finns en fadder på varje bar. Det kan dock bli tydligare. Olika föreningar kan dock ha olika uppfattningar om denna roll då de har olika erfarenheter från tidigare insparkar.

Adress

Göteborgsgatan 17
411 34 Göteborg

Kontakt

031-708 44 40
info@gota.gu.se

Digitalt

gotastudentkar.se
@gotastudentkar



Olivia: Vi fick också många frågor från faddrar om hur länge de skulle sitta under kvällen. Många frågor hade kunnat undvikas om det var tydligare innan eventet. Det var otydligt från oss koordinators vilka utmaningar till tävlingen som fanns och faddrarna visse inte om de förrän på dagen.

Juliana: Var det när ni samlades som ni gick igenom planen?

Olivia: Ja, vi försökte informera genom Facebook-gruppen, samt att faddrar skulle komma tidigare så de informeras i förväg.

Juliana: Stäm av med de som är på plats och hur man kan anpassa och bli flexibel, så det inte blir för många ändringar i sista stund.

Agnes: Det går inte att vara flexibel och ändra, för då har vi inte längre koll på vart föreningarna tar vägen och folk får inte information till sig. Det är en förhoppning vi haft förut och testat men som inte funkar.

Angående klubbkvällen var det fler faddrar som hade velat komma. Mycket utgår från Yaki-Das bestämmelser, så det är svårt att utveckla just nu om vi inte byter klubb.

Tove: Vi har fått frågan från HumSek och UtSek om att ha en gemensam klubbkväll.

Olivia: Det var dock väldigt uppskattat med flera dansgolv. Visst att färre börjar på våren, men med fler sektioner som går

Adress

Göteborgsgatan 17
411 34 Göteborg

Kontakt

031-708 44 40
info@gota.gu.se

Digitalt

gotastudentkar.se
@gotastudentkar



JUSTERING AV PROTOKOLL

ihop så kanske vi kan fylla två våningar på Yaki-Da.

Maja: Det låter som en bra idé att ha sektionsöverskridande. Man önskar att de andra sektionerna också bidrar med faddrar på plats så det inte bara är SamSeks faddrar på plats. Detta så att fadderbarnen på de andra sektionerna har någon de känner förtroende för och känner igen. Exempelvis att Petrus var den enda från IT på klubbkvällen.

Tove: En anledning till att IT inte fick ihop faddrar var för att deras inspark var i princip redan var slut. Faddrarna kunde inte men fadderbarnen tyckte ju det var kul med klubbkväll.

Agnes: Angående finalsittningen behöver vi tänka på att det är färre fadderbarn till våren och därför svårt att uppnå 400 gäster. Det viktiga här är planeringen och kommunikation med styrelsen, faddrar, insparksansvariga och fadderbarn.

Olivia: Jag hoppas det kan budgeteras för gratisbiljetter för arbetande faddrar, kårstyrelsen och sektionsstyrelsen. Det är bra att ha med dem för de kan traditionerna och kan hjälpa till.

Agnes: Ja speciellt med faddrar som betalade helpris för biljetten och behövde stå och hjälpa till på sittningen. De lägger redan ner mycket tid som de inte får uppskattning för. Det slutar ofta med att de jobbar även om de inte vill. Det känns svårt att rättfärdiga att be om hjälp när de har betalat för att vara på sittningen.

Adress

Göteborgsgatan 17
411 34 Göteborg

Kontakt

031-708 44 40
info@gota.gu.se

Digitalt

gotastudentkar.se
@gotastudentkar



JUSTERING AV PROTOKOLL

Olivia: Det hade varit generellt trevligt att ha lägre priser på biljetterna, även om vi såklart kan rättfärdiga det med att det var mycket som ingick i biljetten denna gång.

Maja: Tråkigt att många faddrar inte var där, och att de fick betala samma pris som fadderbarnen. Det var också tråkigt för fadderbarnen att inga faddrar kunde följa med. De har ju varit en stor del av insparken och många faddrar kunde inte närvara just för priset på biljetterna.

Filip: Finalsittningen var trevlig, men det kan bli bättre med musiken och ljudsystemet i förväg. Vi behövde lösa det ganska improviserat.

Agnes: Ja kommunikationen mellan ansvariga och lokalen behöver bli bättre, placering av bord, upplägg, musik. Det var mycket som inte vi heller riktigt visste om som hade kunnat vara bättre. Det bidrog till extra stress på plats. Vi löste det dock bra utifrån de förutsättningar vi hade. Vi saknade information om vilka förväntningar som fanns mellan oss och Valand, och känner därför att vi inte hade de bästa förutsättningarna.

Filip: Eftersom vi hyrde Valand kostade biljetterna mycket. Trots fin lokal hade vi kunnat välja annan lokal för att hålla nere priser.

Agnes: Alla lokaler tar samma pris för 400 personer.

Adress

Göteborgsgatan 17
411 34 Göteborg

Kontakt

031-708 44 40
info@gota.gu.se

Digitalt

gotastudentkar.se
@gotastudentkar





JUSTERING AV PROTOKOLL

Tove: Vi pratade om vår egen insats under kvällen vilket var anledningen till att vi valde Valand för annars hade vi behövt jobba mycket mer.

Agnes: Jag tror bara det är Brewhouse, Valand och ett ställe på Lindholmen som tar detta pris, övriga är mycket dyrare. Vi valde inte Valand för lokalen, utan för att de kan ta in 400 personer.

David: Jag tycker det är mer värt att kunna ta in fler studenter än att ha sittning på Studenternas Hus.

Agnes: Det blir roligare när vi kan bjuda in många och biljetterna sålde ändå slut trots prissättningen på 625kr. Även om priset var så högt så var det inte för högt eftersom det ändå sålde slut på 30 minuter. Även om det är dyrt för att vara en Göteborgssittning så är det förhållandevis billigt då det i Uppsala och Lund kan kosta dubbelt så mycket för bal.

Juliana: Jag tänker att vi har olika förutsättningar och vi kan inte helt jämföra med Uppsala och Lund. Det ser annorlunda ut från stad till stad, jag tror inte studenter kommer överväga hur det är för andra studenter i andra studentstäder. Men jag tycker inte priset var så farligt ändå.

Maja: Jag tror inte detta är genomfört till våren, men jag vet att UtSek hade samma lokal som vi hade för finalsittningen men för ett lägre biljettpris. De hade haft tidigare event som kostat istället. Det går alltså att få ner priset på finalsittningen

Adress

Göteborgsgatan 17
411 34 Göteborg

Kontakt

031-708 44 40
info@gota.gu.se

Digitalt

gotastudentkar.se
@gotastudentkar





JUSTERING AV PROTOKOLL

genom att ta betalt för andra event och använda till sittningen.

Juliana: Jag förstår ändå vart kritiken kommer ifrån. Som student har vi inte alltid förutsättningarna att betala.

Maja: Ja, det kan ju vara bra att ha fler mindre event som kostar för att spara till nästa finalsittning.

Olivia: För att ka tydligheten vad som skiljer sig mellan kåren, sektionen och faddrar inför kommande insparkar har vi fått ett förslag från utvärderingen.

"Vi hade kunnat ha en utställning, typ som SESAM fast med de olika föreningarna för att fadderbarnen ska veta vilka föreningar som finns och hur man kan engagera sig och vad som skiljer dem åt. Detta också för att veta hur SamSek skiljer sig och vart vi sitter. Detta kan vi ta med framöver."

Agnes: Hur tänker man sig att det skiljer sig från kick-offen? På våren har vi inte ett sådant event så då är det rimligt att ha med en föreningsdag. Men på hösten ser jag inte hur det hade kunnat vara ett tillägg då kick-offen tjänar ett liknande syfte.

Olivia: Så lösningen kan bli att kick-offen på hösten behöver bli tydligare på vad som är skillnad mellan föreningarna på SamSek, och på vårens inspark kan vi lägga till en föreningsdag.

David: Förändra kick-offen. Det var mer fokus på att lära känna studenterna än att

Adress

Göteborgsgatan 17
411 34 Göteborg

Kontakt

031-708 44 40
info@gota.gu.se

Digitalt

gotastudentkar.se
@gotastudentkar



JUSTERING AV PROTOKOLL

lära känna föreningarna. Vi behöver välja vart fokus ska ligga.

Agnes: Kan lösningen vara att uppmana föreningar till att ha en uppsamling innan kick-offen så det inte är första intrycket av alla?

Tove: Det kan leda till att färre kommer på SamSeks kick-off, som exempelvis hände med en förening som hade en egen kick-off innan. Dock hade en annan förening det också, men ändå dök många upp på SamSeks också.

Maja: Man kan gå runt så det finns representanter som roterar runt hos de olika föreningarna på kick-offen. Som ny student vågar man inte riktigt gå ifrån gruppen. Vi kan ha någon tidsbestämd rotation.

Agnes: Det är insparkskoordinatorerna som ska vara med och bestämma tema för sittningen, styrelsen ska vara med, men inte planera aktiviteterna. Representation är bra för att öka förståelsen för vad SamSek är. Detaljer på insparken ska inte bestämmas av styrelsen och det är det viktigaste jag vill ta med.

Olivia: Det är något som jag och Agnes har upplevt, att många på sittningarna inte har vetat vilka vi är.

Agnes: Vi har fått frågan om vi är där som ersättare. Jag har fått frågor från kompisar och styrelsen om vilken roll jag har. Det är svårt på event när faddrar och insparksansvariga inte vet vår roll.

Adress

Göteborgsgatan 17
411 34 Göteborg

Kontakt

031-708 44 40
info@gota.gu.se

Digitalt

gotastudentkar.se
@gotastudentkar



David: Tycker det är märkligt eftersom de har deltagit på fadderutbildningen.

Agnes: Informationen ska sippra uppifrån och ner, och det kan göras tydligare om man som insparkskoordinaterer har ansvar för insparken. Samma sak om alla insparkskoordinaterer presenterar sig själva. Exempelvis 10-kampen hade koordinaterarna och styrelsen kunnat presenterats för att veta vilka som är vilka. Det kan dock tas vidare till framtidsutveckling så alla koordinaterer tar samma utrymme.

Evelina: Skickades det ut ett mejl innan kick-offen där vi presenterar insparkskoordinaterarna?

Agnes: Nej, bara presidiet presenterades i mejlutsicket, så bilden som finns på oss tre koordinaterer finns bara på Instagram och hemsidan.

Olivia: Tanken med att vi diskuterar och lyfter kritik kring insparken är inte att vara negativ, utan för konstruktiv kritik om hur det har varit. Vi behöver vara transparanta och använda kritiken för att kunna utvecklas.

Agnes: Rekommenderar att skapa en gruppchatt med faddrar, insparksansvariga och koordinaterer innan insparken drar igång.

§ 5.2

SESAM-utvärdering*

Föredragande: Angelina Lundquist

Adress

Göteborgsgatan 17
411 34 Göteborg

Kontakt

031-708 44 40
info@gota.gu.se

Digitalt

gotastudentkar.se
@gotastudentkar



Tove Ekroth yrkar

Styrelsen beslutar

att bordlägga punkten till sektionsstyrelsemöte 4.

att bordlägga punkten till sektionsstyrelsemöte 4.

§ 5.3

Organisationskultur*

Föredragande: Angelina Lundquist

Tove Ekroth yrkar

Styrelsen beslutar

att bordlägga punkten till sektionsstyrelsemöte 4.

att bordlägga punkten till sektionsstyrelsemöte 4.

§ 5.4

Kaffedag*

Föredragande: Tove Ekroth

Tove: Vilka teman och vilka kan hjälpa till? Några idéer är att ha FeelGood Studenthälsan, och ha teman utifrån de olika posterna i styrelsen. Teman kan bestämmas i gruppchatten och på informella möten. Alla kaffedagar är tänkta mellan klockan 9–12.

Styrelsen beslutar

att notera diskussionen.

David: Viktigt att ha med lunchtimmen 12.13 då många studenter rör sig i Haga. Om vi vill nå ut till så många studenter som möjligt vill vi vara där när det är mest studenter på plats.

Maja: Ja speciellt om vi vill nå målet för antal medlemmar.

Tove: Ett förslag är 18/11.

Evelina och Juliana kan närvara. Maja och David kan inte, Filip kan kanske.

Adress

Göteborgsgatan 17
411 34 Göteborg

Kontakt

031-708 44 40
info@gota.gu.se

Digitalt

gotastudentkar.se
@gotastudentkar



Tove: Vi stryker 9–12 och siktar på 10–13 istället. Vi är då minst 2 som kan vara med.

Evelina: Ja men då kan vi köra på studentpolitiskt tema.

Juliana: Ja det hade jag verkligen uppskattat, har lyft det på tidigare möten.

Filip: Studentpolitik och utbildningsbevakning går mycket ihop och jag funderar kring hur vi hade kunnat göra för att lyfta frågor som berör båda områdena.

Tove: De andra förslagen är 26 november, 5 december och 10 december.

Då bestämmer vi 18 november och 10 december. 18 november klockan 10–13 med tema studentpolitik. Sen eventuellt 2 eller 4 december med tema utbildningsbevakning. Vi kan även välja att skjuta på det till våren med utbildningsbevakningstema då vi har svårt att hitta datum denna termin som passar. Jag föreslår att vi lämnar punkten och återkommer till den en annan gång.

§ 5.5

Föreningsträffar*

Föredragande: Tove Ekroth

Tove läser upp Angelinas anteckningar.

Styrelsen beslutar

Tove: ”Det är dags för de första föreningsträffarna under verksamhetsåret. Planen är att ha två träffar, en på hösten och en på våren. Det innebär att SamSeks olika föreningar kommer och diskuterar

att notera diskussionen.

Adress

Göteborgsgatan 17
411 34 Göteborg

Kontakt

031-708 44 40
info@gota.gu.se

Digitalt

gotastudentkar.se
@gotastudentkar



JUSTERING AV PROTOKOLL

olika saker utifrån olika teman. Vi föreslår en träff med tema arbetsmiljö och utbildningsbevakning och nästa träff med tema studiesocialt och kommunikation. Studentpolitik kommer vara ett tema med på båda träffarna.

Maja: Är det ett tema per föreningsträff eller är de två tillfällen uppdelade?

Tove: Att vi har ett tema per föreningsträff.

Maja: Svårt att ha ett tema om studiesocialt då det skiljer sig mellan de olika föreningarna.

Tove: Ja men det kan vara bra för att dela erfarenheter.

Evelina: Ja och för att kunna informera om vilka förutsättningar som finns för att skapa event, då jag har uppfattningen om att alla föreningar inte vet vilka möjligheter som finns.

Tove: Förslaget är den 21 november klockan 17–20.

David, Juliana och Filip kan då. Evelina och Maja vet inte om de kan närvara.

§ 6 Övriga Frågor

§ 6.1 Utlysning av insparkskoordinatorer VT 25*

Föredragande: Tove Ekroth

Adress

Göteborgsgatan 17
411 34 Göteborg

Kontakt

031-708 44 40
info@gota.gu.se

Digitalt

gotastudentkar.se
@gotastudentkar



Tove informerar att vi har gått ut med att man kan söka insparkskoordinator till våren. Man mejlar vice ordförande med namn och motivering. Vice ordförande kommer vara en koordinator till våren men vi hade behövt vara flera. Deadline för ansökan är 10 november. Vi har inte fått några ansökningar än men sektionsstyrelsen får gärna också söka.

Styrelsen beslutar**att notera informationen.**

§ 7 Mötets avslutande

§ 7.1

Mötesutvärdering

Föredragande: Mötesordförande

Mötesutvärdering sker.

§ 7.2

Nästa möte

Föredragande: Mötesordförande

Sektionsstyrelsemöte 4 är planerat till
2024-11-18 klockan 15:00

§ 7.3

Mötets avslutande

Föredragande: Mötesordförande

Mötesordförande avslutar mötet klockan
18:20

Adress

Göteborgsgatan 17
411 34 Göteborg

Kontakt

031-708 44 40
info@gota.gu.se

Digitalt

gotastudentkar.se
@gotastudentkar





JUSTERING AV PROTOKOLL

Justering av protokoll

Tove Ekroth
Mötesordförande

Evelina Pahkasalo
Mötessekreterare

David Eby
Justerare

Adress

Götabergsgatan 17
411 34 Göteborg

Kontakt

031-708 44 40
info@gota.gu.se

Digitalt

gotastudentkar.se
@gotastudentkar

